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 Încheiat azi 9 noiembrie 2012, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al municipiului Alba-Iulia. 

 Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1347/2012 a Primarului 

municipiului  Alba-Iulia. 

 Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

 Bogăţan Ioan: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 15 consilieri. Lipsesc 

domnii consilieri Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan, Sandu Cornel Stelian, Petric 

Vasile, Jidveian Ovidiu Viorel, Pocol Dorin, aşadar şedinţa noastră este nu este legal 

constituită.” 

 Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Georgeta Rânghet şef Serviciu 

administraţie publică locală, doamna Teofila Ţîr – director economic, doamna Silvia 

Moldovan – director tehnic Serviciul investiţii şi lucrări publice, d-na Mihaela Petcu - 

consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, 

doamna Ileana Krisbai şef Serviciu administrarea activităţilor domeniului public şi 

privat, domnul secretar Marcel Jeler precum şi presa." 

 Albani Rocchetti Simone: " Înainte de a trece la dezbaterea proiectelor înscrise 

pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi. Vă propun votul 

deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru. 

 Albani Rocchetti Simone: "Pe ordinea de zi avem 2 proiecte de hotărâre. 

Suplimentar a fost introdus Proiectul nr. 3 privind măsuri de asigurare a serviciului 

public de salubrizare, deszăpezire, combatere polei în municipiul Alba-Iulia. Supun la 

vot dacă sunteţi de acord cu această completare adusă ordinii de zi. Cine este pentru?" 

 "Fiind supusă la vot aceasta a fost votată cu 14 voturi pentru şi un vot 

împotrivă Crişan Vasile." 

 

 Albani Rocchetti Simone: "Şi acum vă prezint următorul 
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 1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2012. 

 2. Modificarea şi completarea anexei 1 la Hotărârea nr. 24/2012 a 

Consiliului local cu privire la aprobarea utilizării sumelor din execedentul bugetului 



local al anului 2011 ca sursa de finanţare a cheltuielilor secţiunii de dezvoltare. 
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 Albani Rocchetti Simone: „Vă propun să începem cu proiectul nr. 1 al 

ordinii de zi.” 

 

 1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2012. 

 Se dă cuvântul doamnei Teofila Ţîr care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Şerdean Dorin Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Şerdean Dorin Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Teofila Ţîr: „Este vorba de sumele defalcate din TVA pentru plata 

cheltuielilor de personal la învăţământ la cele 26 de centre bugetare. Faţă de 

materialele pe care vi le-am transmis zilele trecute şi pe care dumneavoastră le aveţi, 

a intervenit o modificare în sunsul că aşteptam  ca până azi, la data şedinţei să ne fie 

comunicat plafonul maxim la cheltuielile de personal, ceea ce nu a fost comunicat. 

Astfel că, suma care este cuprinsă, care vine din sume defalcate din TVA pentru 

acoperirea cheltuielilor de personal la învăţământ de 3899 nu poate fi cuprinsă în 

întregime în buget întrucât nu ne încadrăm în plafonul maxim care nu a fost 

comunicat. Pentru luna aceasta, pentru luna noiembrie, pe data de 11 când se achită 

salariile ajung banii pentru învăţământ cu economia  aceea pe care am avut-o la 

plafonul cheltuielilor de personal. Însă, pentru lunile următoare nu vor ajunge. 

Aşteptăm plafonul de personal. Deci, suma cuprinsă nu este de 3899 la învăţământ. 

Este de 1075. Aceasta este modificarea. A trebuit să ne conformăm, conform planului 

la cheltuieli. Urmează ca în zilele următoare, săptămânile următoare să primim acel 

plafon pentru octombrie şi noiembrie să putem cuprinde în buget sumele.” 

 Pleşa Gabriel: „Da. Şi va mai urma o rectificare?” 

 Teofila Ţîr: „Da. Cu siguranţă! Pentru că în data de 11 decembrie nu vor fi 

bani pentru achitarea cheltuielilor de personal la învăţământ. Bani sunt dar nu este 

comunicat plafonul.” 

 Pleşa Gabriel: „Pentru salarii?” 

 Teofila Ţîr: „Pentru salarii. Da. Deci, luna aceasta vor ajunge. Deci, luni sunt 

suficienţi banii.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Dacă mai sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la 

vot cine este pentru aprobarea acestui proiect.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru.” 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 332/2012 

 2. Modificarea şi completarea anexei 1 la Hotărârea nr. 24/2012 a 



Consiliului local cu privire la aprobarea utilizării sumelor din execedentul bugetului 

local al anului 2011 ca sursa de finanţare a cheltuielilor secţiunii de dezvoltare. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Şerdean Dorin Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, 

buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Şerdean Dorin Pavel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Silvia Moldovan: „Dacă sunt întrebări? Cred că s-a înţeles despre ce este 

vorba. La începutul anului, aşa cum prevede legea, legea bugetului, a fost aprobată 

utilizarea excedentului înregistrat la finele anului trecut pentru obiectivele de 

investiţii. Este utilizarea legală, doar pentru investiţii se foloseşte excedentul. Pe 

parcursul anului, pentru unele obiective, cheltuielile pe care noi le-am propulsat  ar fi 

trebuit diminuate ca urmare a evoluţiei procesului investiţional, la altele au trebuit în 

plus. Cea mai importantă sau cea mai semnificativă modificare este la obiectivul 

„Extindere şi modernizare străzi oraşul de jos”. Nu ne referim la cele care au fost pe 

programul european  ci la cele pe care le-am finanţat din bugetul local. Este vorba de 

strada Munteniei, Crinului, Ion Arion mai nou şi Dimitrie Cantemir. Acolo am plusat 

350  prin diminuarea de la celelalte obiective. Deci, în cadrul aceleiaşi liste.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 333/2012. 

 

 

 3. Proiect de hotărâre  privind măsuri de asigurare a serviciului public de 

salubrizare, deszăpezire, combatere polei în municipiul Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul doamnei Ileana krisbai care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Ileana Krisbai: „Este proiectul şi raportul de specialitate privind contractarea 

serviciului de salubrizare în regim de urgenţă. Documentaţia întocmită a fost aprobată 

anterior în şedinţa de consiliu dar fiind multe contestaţii, multe clarificări. În 

momentul de faţă cu procedura suntem în derulare dar este suspendată. În data de 22 

noiembrie anul acesta expiră contractul cu operatorul care operează, respectiv cu 

Salprest drept pentru care suntem în imposibilitatea de a prelungi. Ca autoritate 

contractantă avem obligaţia de a asigura acest serviciu, drept pentru care s-a întocmit 

o documentaţie, pentru a face o negociere cu o firmă de specialitate care trebuie să fie 

autorizată, să dispună de utilaje, să aibă capacitate din toate punctele de vedere pentru 

a asigura acest serviciu. Eu am explicat că, ultima contestaţie a fost în data de 6. Noi 

trebuia în 7 să avem licitaţie. În 6 am primit ultima contestaţie de la SC Super Com 

SA. Acest serviciu ar trebui să existe în continuare şi să putem să facem în regim de 

urgenţă această licitaţie. O negociere cu o firmă de specialitate.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „S-a suspendat licitaţia. Este depusă contestaţie.” 



 Paul Voicu: „Până la soluţionarea contestaţiei!” 

 Ileana Krisbai: „Până la soluţionare. Acum, noi am dat nişte termene. Un 

minimum de trei luni, un maximum de un an cu posibilitatea de prelungire. Sperăm 

să nu. Dar, după cum am văzut că mergem, în doi ani contestaţii, clarificări! Deci, am 

pus şi nişte termene acolo.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Discuţii?” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte, stimaţi colegi! Văd că se repetă, din 

nefericire, la indigo ceea ce s-a întâmplat cu licitaţia la transportul public,  pentru 

iluminat şi ce a mai fost, care ne-au ţinut o grămadă de timp, la dezinsecţie şi ce am 

mai avut! Ce se întâmplă? E bine să fim foarte atenţi! E bine că nu s-a mai propus 

nici un fel de prelungire. Ştim foarte bine prin ce am trecut cu toţii! Eu aş avea o 

sugestie pentru că va trebui, din câte am înţeles, acordat pe o perioadă determinată 

acest serviciu de salubrizare, deszăpezire, pentru că va veni şi vremea rece!” 

 Ileana Krisbai: „Până la soluţionarea!” 

 Pleşa Gabriel: „Până la soluţionarea contestaţiei. Sigur, sugestia mea este să 

se discute cel puţin cu 2 -3  firme  de profil care ar putea să asigure acest serviciu. 

Fac chiar o sugestie! Avem o firmă locală, înafară de firma Salprest cu care am lucrat 

de atâţia ani de zile. E Societatea de Drumuri şi Poduri Judeţene care are sediul în 

Alba-Iulia, care are utilaje de deszăpezire. Nu ştiu pe salubritate dacă are, dar în 

deszăpezire sigur! Şi, am putea să încercăm să obţinem prin negociere un preţ cât mai 

bun pentru această perioadă determinată!” 

 Silvia Moldovan: „Trebuie să fie o firmă licenţiată pe salubrizare.” 

 Pleşa Gabriel: „Sigur, dumneavoastră, aparatul de specialitate ştiţi cerinţele 

care trebuie! Dar să încercăm să negociem cât mai dur, cu ghilimelele de rigoare, 

acest serviciu pe această perioadă.” 

 Crişan Vasile: „Întrucât am mai spus şi în alte şedinţe, dacă astăzi când am 

intrat în sală mi s-a dat materialul de şedinţă, nici cel puţin ieri sau cu o zi înainte!” 

 Ileana Krisbai: „Domnul consilier! Mi-am cerut scuze şi v-am explicat! Este 

independent de voinţa noastră!” 

 Crişan Vasile: „Am înţeles. Şi eu îmi spun punctul de vedere. Este un punct 

de vedere! Întrucât l-am primit acum, nu sunt de acord, cu toate urgenţele care sunt! 

Mă scuzaţi!” 

 Ileana Krisbai: „Am primit contestaţia!” 

 Crişan Vasile: „Dacă e aşa, ne vom învăţa să încercăm să lucrăm!” 

 Ileana Krisbai: „Dar nu este aşa! Uitaţi! Vă dau documentele!” 

 Crişan Vasile: „Ne puteaţi anunţa de ieri: domnilor, haideţi! Vă rog frumos!” 

 Ileana krisbai: „Ieri ne-am grăbit! Am stat până după masa să le facem!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Domnul Crişan, să dea domnul să ningă la 

noapte! Şi atunci, s-a rezolvat problema!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Domnul Crişan, să nu uitaţi că este vorba de un 

serviciu cu multă importanţă! Nici eu nu sunt de acord să includem, de obicei, 

proiecte în şedinţă! Dar s-a precizat foarte clar pentru ce şi din ce motiv! Şi nu ştiu 

dacă mai are rost acum să tot polemizăm! Dar, mă rog, fiecare este liber să facă ce 

vrea! Mai sunt alte discuţii?” 

 Marcel Jeler: „Am avea nevoie de 14 voturi pentru aprobare.” 



 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Suntem 15! Domnul Crişan nu votează!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Haideţi atunci să trecem la vot! Cine este pentru 

aprobarea acestui proiect?” 

 „Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 14 voturi pentru şi o abţinere 

Crişan Vasile.” 

 Crişan Vasile: „Mă abţin datorită acestui motiv! Nu că nu sunt de acord! 

Sunt de acord dar v-am spus din ce motiv!” 

 Ileana Krisbai: „Independent de voinţa noastră!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Mulţumim! Aţi votat contra!” 

 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 334/2012.  

 
 

  

 Albani Rocchetti Simone: "Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar 

şedinţa închisă." 

 

Alba Iulia, 9 noiembrie 2012 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                        SECRETAR, 

             Albani Rocchetti Simone                              Marcel Jeler 


